
Grundejerforeningen Louisenlund, Bestyrelsesmøde den 4. november, 2019 hos
Bente. 

Til stede: Majbrit, Ole, Peter, Annette, Henning, Bente og Jens. 
Fraværende: ingen.

A. Referat fra sidste møde, den 28.8.19, godkendt og underskrevet.

B. Vi beslutter at fastholde 15 græsklipninger årligt, og afviser forslag fra 3A og et øget 
antal klipninger. Besked til 3A …...........................................................................Majbrit
Chikanerne på vestvejen i LL lægges under arbejdsdagen, som fast punkt. Udarbejdelse af
arbejdsplan for pasning/gødning og klipning, så reflekserne gøres synlige …........Henning.
Grusbunke på fællesareal bag ved LL nr. 23. -tage snakken med beboerne .........Henning
Havelåge bag ved nr. 21 – tage snakken med beboeren ….........Majbrit. 
”Perlestensstien”-stien er ved at lukke til, da enkelte buske mangler klipning.
Hvilke husnumre er ansvarlige? Udarbejdelse af liste...........................................Henning
Skrive en seddel til omdeling................................................................................Majbrit
Opfølgning med beboerne .................................................................................Henning

C. Opretning af kørespor langs hegnet mod Wiggers Park.
Ringe tilW. Park......................................................................................Majbrit

C. Veje og stier, herunder parkering. Opfølgning fra sidste møde.
Lave en totaltegning af muligheder for parkering af bil nr. 2 oggæster..........................Ole
Arbejdsgang: Spørge Andelsboligforeningen og derefter politiet. 
Hænger sammen med næste punkt.

D. Carporte ved Andelsboligforening Kogtved.
Peters forslag kommer under punktet for fælles parkering. Optegning af mulige 
parkeringspladser, møde med kommunen …......................................Ole og Peter.

E. Regnskab for perioden 1/1-1/11 2019 fremlagt og godkendt.
Kontingent overvejes.
tilbud på asfaltering af veje indhentes ….......................................Henning, Ole og Peter.

F. Lysfest droppes i år.

Evt. I foråret henvender vi os til en bonde, Erik på Tåsinge, om at slå det store 
græsområde.

Henning vil gerne have følgende med som punkt på næste møde: Biodiversitet, såning af 
vilde blomster.

Næste møde: Torsdag den 27.2.2020 hos Annette

Generalforsamling: 22/4-2020.

Ref: AGL


